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ΠΡΟΣ	 Ø Μέλη Διοικητικού Συμβουλίου Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων  

Ø Εκπροσώπους Συλλόγων Γονέων και Κηδεμόνων στην Ένωση Συλλόγων Γονέων Αμαρουσίου 

ΘΕΜΑ:		 Ενημέρωση σε Συλλόγους Γονέων και Κηδεμόνων των σχολείων του Δήμου Αμαρουσίου 

  
Αγαπητοί φίλοι , γονείς και κηδεμόνες,  

Ευχόμαστε καλή σχολική χρονιά, με υγεία και δύναμη για εσάς και τα παιδιά σας.  

Το Διοικητικό Συμβούλιο της Ένωσης Συλλόγων Γονέων και Κηδεμόνων του Αμαρουσίου επανασυγκροτήθηκε σε σώμα, 
μετά την αυτοδίκαιη αποχώρηση της μέχρι το καλοκαίρι Προέδρου Λουΐζας Πάπαρου (λόγω αποφοίτησης του παιδιού 
της από το Λύκειο), μετά από σχεδόν εικοσαετή της παρουσίας και προσφορά στα δρώμενα της σχολικής κοινότητας του 
Αμαρουσίου, όλων των βαθμίδων την οποία ευχαριστούμε και δημόσια για την τεράστια προσφορά, την υπομονή και 
την δράση της.  

Κατόπιν αυτού, το νέο Διοικητικό Συμβούλιο έχει ως εξής: 

Πρόεδρος:  Παναγιώτης Μπούμης 
Αντιπρόεδρος: Μιχάλης Χατζηαρσενίου 
Γεν. Γραμματέας: Παναγιώτης Κουρλιούρος 
Ταμίας: Αντώνης Γεωργοστάθης 
Ειδικός Γραμματέας: Κώστας Χροναίος 
Μέλος: Γιάννης Γιαννέλας 
Μέλος: Δημήτρης Δάρας 

 
Επιπλέον σας ενημερώνουμε ότι στις Επιτροπές του Δήμου οι εκπρόσωποι μας είναι οι κάτωθι: 
 
Δημοτική Επιτροπή Εκπαίδευσης: Παναγιώτης Μπούμης (αναπλ. Κώστας Χροναίος) 
Δημοτική Επιτροπή Ισότητας: Μιχάλης Χατζηαρσενίου (αναπλ. Εύα Κωνσταντινίδου) 
 
Παρόλο που θα θέλαμε όλοι μας η νέα σχολική χρονιά να ξεκινούσε ανέφελα, χωρίς προβλήματα και κενά, έτσι δηλαδή 
σχεδόν όπως παρουσιάζεται από τα ΜΜΕ, τόσο σε κεντρικό επίπεδο, όσο και σε επίπεδο Δήμου Αμαρουσίου, εντούτοις, 
όπως οι περισσότεροι θα έχετε διαπιστώσει, η κατάσταση είναι κάθε άλλο από ρόδινη.  

Ξεκινώντας από το τοπικό επίπεδο, αυτό δηλαδή της αρμοδιότητας του Δήμου Αμαρουσίου,  

1. Η διάδοχη κατάσταση της κατάργησης των δύο νομικών προσώπων των Σχολικών Επιτροπών Α’ Βάθμιας και Β’ 
Βάθμιας (στις 30.06.2024) είναι χαοτική, σε ό,τι αφορά τη διαχείριση των λειτουργικών δαπανών και τον εφοδιασμό 
με αναλώσιμα των σχολικών μας μονάδων. Υπάρχει σημαντική καθυστέρηση στο άνοιγμα λογαριασμών στο όνομα 
των Διευθυντών/τριών - Προϊστάμενων των σχολικών μονάδων, καθώς και με την προκήρυξη διαγωνισμού για την 
ανάληψη εργολαβίας για την προμήθεια των σχολικών μονάδων με υλικά απαραίτητα για την εύρυθμη λειτουργία 
τους. Αποτέλεσμα αυτού βέβαια είναι να λαμβάνουν τα σχολεία ότι υλικά υπάρχουν διαθέσιμα στις αποθήκες του 
Δήμου, τα οποία όχι μόνο δεν επαρκούν ποσοτικά αλλά στις περισσότερες των περιπτώσεων στερούνται 
προδιαγραφών και χρηστικότητας (π.χ. σωστά μελάνια εκτυπωτών, χαρτί Α4, καθαριστικά κ.α.). 



Να υπενθυμίσουμε στη Δημοτική Αρχή ότι, καθ’ όλα αρμόδιοι για την επιλογή των υλικών είναι οι Διευθυντές/τριες 
& Προϊστάμενες των σχολικών μονάδων, οι οποίοι/ες είναι και διαχειριστές/στριες των τραπεζικών λογαριασμών 
κάλυψης των λειτουργικών δαπανών των σχολείων αλλά και υπόλογοι έναντι των γονέων και των μαθητών/τριών 
για την ποιότητα των υλικών που χρησιμοποιούνται και εξ αυτού του λόγου θα έπρεπε να λαμβάνεται πολύ σοβαρά 
η γνώμη τους και όχι να γίνεται τυχαία διαχείριση με αποστολή υλικών  καθαρισμού ανεπαρκή από την δημοτική 
αρχή. 

2. Στα Νηπιαγωγεία, για άλλη μια χρονιά καλούνται οι γονείς, μέσω της γνωστής λίστας, να καλύψουν ανάγκες σε 
αναλώσιμα που αφορούν στη λειτουργία του σχολείου ή ακόμα και να καταβάλλουν χρηματικά ποσά για τον ίδιο 
σκοπό. Ποσά που θα έπρεπε να καλύπτονται  από  το Κράτος  μέσω  του του Δήμου, ο οποίος λαμβάνει όλη τη 
χρηματοδότηση από το Υπουργείο Εσωτερικών για τη λειτουργία των σχολικών μονάδων (χρήματα που λάμβαναν 
και διαχειρίζονταν οι Σχολικές Επιτροπές μέχρι κατάργησής τους) και επιπλέον εισπράττει αντίστοιχο ανταποδοτικό 
φόρο από τους Δημότες, μέσω του λογαριασμού ρεύματος, γνωστό σε όλους μας ως Φ.Η.Χ. Θα πρέπει επιτέλους ο 
Δήμος, μεταξύ των άλλων υποχρεώσεών του, να μεριμνήσει ώστε να τροφοδοτεί τα Νηπιαγωγεία με τον απαραίτητο 
εξοπλισμό και όχι να ζητούνται από τους γονείς να χρηματοδοτούν την λειτουργία τους. 

3. Κανένας προγραμματισμός δεν φαίνεται στον ορίζοντα, για την ανέγερση των νέων σχολικών μονάδων, που 
εξαγγέλλονται σε κάθε προεκλογική περίοδο (8ο Γυμνάσιο, 9ο Λύκειο, 6ο Λύκειο, 11Ο Δημοτικό, 12Ο Νηπιαγωγείο). 

Όλα τα παραπάνω θέματα της αποκλειστικής ευθύνης του Δήμου,  τα έχουμε θίξει ήδη σε συναντήσεις με την Δημοτική 
Αρχή, στην νέα Αντιδήμαρχο Παιδείας κα Λέκκα, στον νέο πρόεδρο της Δημοτικής Επιτροπής Εκπαίδευσης κ. 
Παπαδόπουλο, αλλά προς το παρόν δεν υπάρχει καμία ουσιαστική ανταπόκριση και λύση. Σίγουρα θα έπρεπε να είχαν 
επιλυθεί χθες, θα έπρεπε να είχαν ενημερώσει τους/τις Διευθυντές/τριες πριν την έναρξη της Σχολικής χρονιάς για το τι 
θα γινόταν και πως, αλλά δυστυχώς η πραγματικότητα είναι αυτή που ζούμε.  

Καλούμε την Δημοτική Αρχή να σταματήσει να βρίσκει συνέχεια δικαιολογίες και να ρίχνει τις ευθύνες στην Κεντρική 
Διοίκηση (ή οποία προφανώς και ευθύνεται) και να λύσει άμεσα τα παραπάνω θέματα για να αρχίσουν επιτέλους να 
λειτουργούν εύρυθμα τα σχολεία μας και να μπορέσουν οι εκπαιδευτικοί να ασχοληθούν με την διδασκαλία και όχι με 
όλα τα υπόλοιπα. 

Με ευθύνη του Υπουργείου Παιδείας, τη φετινή σχολική χρονιά παρατηρείται το τραγικό φαινόμενο της συγχώνευσης 
τμημάτων σε όλες τις βαθμίδες της εκπαίδευσης, με αποτέλεσμα να δημιουργούνται τμήματα 27 και 28 παιδιών πράγμα 
που παρακωλύει την σωστή εκπαιδευτική διαδικασία η οποία δεν είναι καθόλου παραγωγική με αυτό τον αριθμό 
μαθητών. Ήδη σε αρκετά σχολεία του Δήμου μας, υπάρχουν παράπονα από τους εκπαιδευτικούς ότι δεν μπορούν να 
κάνουν σωστά το μάθημά τους με 28 μαθητές στην τάξη, ενώ δεν υπάρχει ο κατάλληλος αριθμός καθηγητών υποστήριξης 
εκεί που έχει ζητηθεί και γενικά επικρατεί μια αναστάτωση σε αρκετά από τα σχολεία μας. Και φυσικά όπως κάθε χρόνο 
υπάρχουν κενά σε θέσεις δασκάλων και καθηγητών που επίσης δεν επιτρέπουν την σωστή εκπαιδευτική διαδικασία. Για 
το λόγο αυτό προγραμματίζουμε τις επόμενες ημέρες,, με πρωτοβουλία της τοπική ΕΛΜΕ (Ανατολικής Αττικής) 
παράσταση διαμαρτυρίας στη Διεύθυνση Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσής Β’ Αθήνας. Γιατί αρνούμαστε να μπούμε στη 
λογική ότι τα παιδιά μας είναι αριθμοί!!!. Απαιτούμε από την Πολιτεία να τους παρέχει τη μόρφωση και τις συνθήκες 
εκπαίδευσής που τους αξίζει!!    

Με εκτίμηση για το Δ.Σ. της Ένωσης Συλλόγων Γονέων  

 

Ο Πρόεδρος 

 

Ο Γ. Γραμματέας 

 

Παναγιώτης Μπούμης 
 

Παναγιώτης Κουρλιούρος 

 


